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Geachte raadsleden,  

  
R

aadsinform
atiebrief 

Met deze raadsinformatiebrief wil ik u op de hoogte brengen van de voorzorgsmaatregelen die er dit 
weekend zijn genomen ter hoogte van de Vijf Koppen/De Vief Köp.  
 
Bestaande bolling rondeel Vijf Koppen  
Op 31 juli zijn er bij de gemeente meerdere meldingen binnengekomen over de bolling/uitbuiking van 
het rondeel de Vijf Koppen. De bestaande bolling aan dit rondeel is reeds begin 20e eeuw zichtbaar 
en is enkele jaren geleden in de vorm van een spiraalwapening gestabiliseerd. Op grond van de 
meldingen was niet meteen duidelijk of het om een nieuwe bolling gaat of om de bestaande bolling.  
 
Afgelopen weekend is samen met de gemeentelijke projectleider Vestingwerken en een constructeur 
de situatie geïnspecteerd. Er is duidelijk geworden dat het om de bestaande uitbuiking gaat. Om 
geen enkel risico te nemen is er meetapparatuur bij de bolling aangebracht. Monitoring en metingen 
moeten de komende weken uitwijzen of er sprake is van een eventuele toename van de uitbuiking. 
De monitoring heeft tot doel elke verandering in de situatie bij te houden en op grond hiervan direct 
te kunnen interveniëren als dat nodig is. Uit de eerste twee dagmetingen blijkt, dat de uitbuiking niet 
is toegenomen sinds de meldingen. Uit voorzorg is het wandelpad naar het rondeel afgesloten.  
 
Vervolg 
Als er sprake zou zijn van een toename van de uitbuiking, dan worden herstelwerkzaamheden aan 
het rondeel uitgevoerd om dit tegen te gaan. Als er geen sprake is van verdere uitbuiking, dan zal 
alsnog verder onderzocht worden wat de prognose is met betrekking tot de uitbuiking. We zullen dit 
meenemen zonder dat dit vertragend werkt op het herstel van de walmuur. Tot het moment dat 
duidelijk is dat er geen risico’s zijn, blijft het pad afgesloten. 
 
Ik ga ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 

 
Gert-Jan Krabbendam, 
Wethouder Klimaat & Energie, Ruimtelijke Ontwikkeling en Mobiliteit 


